
  

 

 

    

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ТРАНСПОРТ И ТУРИЗЪМ 

 

                                                         ПРОТОКОЛ № 14 

от заседанието на Постоянната  Комисия по транспорт и туризъм 

 проведено на  18.05.2020 г. 

Днес, 18.05.2020 г. От 12:00 часа, онлайн, чрез платформата CISCO 
Webex Meeting и излъчвано във фейсбук страницата на СОС се проведе 
заседание на Постоянната Комисия по транспорт и туризъм. 
Заседанието беше открито от председателя на комисията – г-н Карлос 
Контрера в 10:00 часа . 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 
13 общински съветници, поради което заседанието може да бъде 
проведено. Списъкът на присъстващите членове на комисията е 
приложен към протокола – Приложение № 1. 
Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 
Членовете на комисията гласуваха Дневния ред, както следва: 
 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

8 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

        Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

  
 

По т. 1 от дневния ред:  

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Относно:  Писмо вх.№СОА20-ВК08-5436/1/08.05.2020г. относно отговор 
на въпроси във връзка с туризма с вносител Иво Маринов- ОП „Туризъм“ 
 

Г-н Маринов докладва точката. 

Г-н Бонев изрази мнение, че няма никаква конкретика в мерките 

свързани с Ковид 19, това са само общи пожелания. Планират се 

разговори с авиокомпании, молове ,ресторанти,хотели, реклами ,но 

реално няма информация има ли проведени такива срещи , колко, какво 

се е решило, има ли финансиране ,работи ли се по проекти, изобщо 

никаква конкретика. Отделно той попита кой управлява сайта 

www.sofia.visit.bg ? Той е на мнение, че това е пародия на туристически 

сайт. 

Г-н Бориславов коментира ,че не възприема начина на работа на г-н 

Бонев и изтеризирането , натиска и публичните обяснения как дадени 

структури или ръководители са некъдърни, неграмотни и нищо не 

вършат. Смята дискусията за неползотворна и начина по който се води е 

много нисък за нивото на СОС. 

Г-н Контрера отправи въпрос към г-н Маринов как стоят нещата с 

облекчаването на мерките в сходни на нашата държава, по отношение 

на хотелите, ресторантите , физическата дистанция и т.н. 

Г-н Даков отправи въпрос до г-н Маринов дали има нужда от 

актуализация на бюджета на дружеството , ако да, каква да е и в какъв 

размер. 

Г-н Маринов отговори на поставените въпроси. 

Г-н Бонев отправи въпрос има ли бюджетиран план за действие за 

справяне с кризата в туризма вследствие на корона вируса, след 

срещите с туристическите организации 

Г-н Зографски е на мнение, че не се е използвало времето пълноценно 

да се предоставя информация на туристи за здравната обстановка, 

хотели ,ресторанти и т.н. няма такава информация на visit.sofia.bg. След 

срещите с туристическите организации, хотелиери и ресторантъори има 

ли конкретни резултати, как ще се привличат и кога туристи? 

Г-н Маринов отговори на поставените въпроси. 

 

 

 

 

 

По т. 2 от дневния ред:  
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Относно:  Информация относно промени в инвестиционната програма 

на СО за 2020г. с вносител инж. Ц.Божинов- зам.кмет на СО 

 

Комисията отложи дискусията по точката за запознаване с 

предоставената писмена информация от г-н Божинов.  

 

По т. 3 от дневния ред:  

Относно:   Писмо вх.№СОА19-ВК66-9050/2/07.05.2020г. относно 

транспортен достъп от ул. “Никола Габровски с вносител арх. 

З.Здравков –гл.арх. на СО 

Г-н Бонев предложи точката да бъде отложена,тъй като не са приложени 

чертежите и не са се запознали с тях.  

Г-н Контрера обясни, че чертежите са налични и ги има към преписката 

в архива на комисията. 

Г-н Здравков докладва точката.Той призова за становище на ПК по 

Транспорт и туризъм и преразглеждането й от ПК по транспорт, 

организация и безопасност на движението , тъй като това решение за 

осигуряване на транспортен достъп противоречи на две Наредби. 

 

Комисията се обедини около становището ,че дава отрицателно 

становище по така предложения вариант за осигуряване на транспортен 

достъп и изпраща до ПКТОБД за ново разглеждане и съобразяване с 

ПУП и РУП. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

8 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По д.т. 1 от дневния ред:  

 
Относно:  Предложения за възстановяване на експлоатацията на 

автобусни линии,  обслужващи Природен парк Витоша. 

Г-н Контрера обясни ,че във връзка с проведените дискусии да бъдат 

възобновени линиите 63 и 66 до Витоша , по които има консенсус ,ще 

бъде изготвен доклад до СОС. Той е на мнение, че е необходимо да се 

върнат разписанията от миналото лято и да се ревизира разписанията в 

делничните дни. 
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Г-н Зарков призова ,ако има конкретни предложения те да бъдат 

отправени до зам.кмета г-н Кръстев, който ще подготвя доклада. 

Г-н Зографски е на мнение, че въпроса се бави и се говорят същите 

неща като на предишното заседание. Според него в планината цари 

хаос с автомобили, общинска полиция нищо не прави, а същевременно 

автобусите не са пуснати. 

Г-н Бонев направи предложение да се върнат експлоатационните 

планове на двете линии 63 и 66,както са били през юли-август миналата 

година. 

По д.т. 2 от дневния ред:  

 
Относно:  Писмо вх.№СОА20-ТД26-4607/11.05.20г. относно „служебен 

абонамент“ и стикери за локално платено паркиране с вносител 

Д.Дилчев – „Център за градска мобилност“ ЕАД 

Г-н Контрера предложи да бъде подготвен доклад до СОС за 

удължаване срока на валидност на винетните стикери за времето , в 

което зоните не са работили и доклада да се разгледа на следващото 

заседание. 

По т.Разни от дневния ред:  

 
Г-н Зографски обясни ,че в последните дни са станали 5 произшествия с 

трамвайния транспорт заради лошата инфраструктура, призова 

комисията да започне оперативно да се занимава с тези проблеми с 

трасетата. 

 

Г-н Контрера предложи следващото заседание на комисията да бъде на 

26.05.20г. от 15:30 след пк по финанси и бюджет , тъй като понеделник е 

почивен ден. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието в 

16:30 ч. 
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18.05.2020 г. 

   

 

 

 

 

 

 Изготвил: 

 
 

Виолета 
Захариева 

Юрисконсулт П 
  

Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и туризъм 

Карлос Контрера 
П 

            
   

Зам.Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и туризъм Зафир Зарков П 
            

   
Зам.Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и туризъм Калоян Паргов П 
            

   


